
  
 

Zápis z 28. veřejného zasedání zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 
ze dne 28. 2. 2018 

 
Zasedání bylo zahájeno v 18:00 hod.  
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková,  Ing. Simona Strauchová, Mgr. Jana Novotná, Martina Havlíková, Mgr. Lenka 
Kudláková,  Ing. František Polák, Magdalena Pávová, Mgr. Jana Novotná, Milena Hollmannová, Ing. Petr Andres, 
p. Michal Láznička, Ing. Ondřej Mika 
Zasedání zahájila a řídila starostka RNDr. Jana Plamínková  
Program: 

1. Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
2. Zpráva starostky a předsedů komisí a výborů 
3. Smlouvy 
4. Granty - II. kolo 
5. Místní agenda 21 
6. Škola 
7. Dotace 
8. Rozpočtové úpravy 
9. Různé 

 

Program byl schválen jednohlasně. 

K minulému zápisu nebyly žádné připomínky. 
 
K bodu 1) programu – volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byly navrženy pí Hollmannová a pí Novotná: zvoleny jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Andres, p. Polák  - zvoleni jednohlasně 
 

K bodu 2) programu – zpráva starostky 

 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, 

Máme letos extrémně tuhou zimu, jakou už dlouho nepamatujeme. Je sucho, takže jsme zatím moc neutratili za zimní údržbu, 

s obavami ale čekáme na škody způsobené holomrazy. 

Po prezidentských volbách jsem měla s dětmi z druhého stupně naší školy besedu o volbách a o demokracii vůbec. Bylo to 

moc užitečné, děti jsou šikovné a zvídavé. A já jsem si uvědomila, jak důležité je s nimi o různých věcech mluvit. Možná by to 

bylo dobré i s jinými  skupinami obyvatel, pak by snad tolik nepodléhali různým nesmyslům a fámám.  

Co se týče výstavby tramvaje, tak Dopravní podnik už vykoupil pozemky od Finepu. Zatím se ale nepodařilo vykoupit 

pozemky od Ekospolu ani od pana Žáka, jehož pozemek v blízkosti stávající smyčky se bude pravděpodobně vyvlastňovat. 

MMR určilo jako vyvlastňovací úřad Černošice. Každopádně vyvlastňování je akce na roky. Vykoupeny nejsou zatím ani 

pozemky v Holyni a kolem budoucí smyčky u krůťárny, kde převodu od Státního pozemkového úřadu brání soudní spory. 

Proto se nyní začíná mluvit o zprovoznění ve dvou fázích – v té první by se udělaly zastávky Kaskády a Holyně, a teprve až ve 

druhé fázi by se tramvaj protáhla do konečné zastávky Slivenec ke krůťárně. Je to velká škoda, peníze na akci jsou připraveny 

jak ze strany magistrátu, tak by se daly získat i z evropských fondů, ale stejně jako většina jiných akcí v Praze vše bohužel  

drhne na nepřiměřených požadavcích majitelů pozemků.  

Dojednala jsem s odborem ochrany prostředí revitalizaci dešťové usazovací nádrže na začátku ulice U Náhonu v Holyni. Měla 

by se dělat během léta, až bude vyschlá. Nepůjde o žádnou radikální úpravu, ale určitě to bude  lepší než teď.  

 Rada HMP schválila výkup pozemku v ulici Za Křížkem. Schválila to těsnou většinou šesti hlasů, protože pro výkup 

nehlasovali radní za hnutí ANO. Uvidíme, jak to projde na zastupitelstvu, každopádně považuji takové schválnosti za 

zbytečné.  

Malá mateřská škola na Habeši by měla být realizovatelná poměrně jednoduše na ohlášení. Žádost o dotaci musíme ale 

bohužel  podat přes fond OPPPR  - bohužel proto, že je to mnohem složitější a zdlouhavější než přímá dotace z Magistrátu, 

navíc s nejistým výsledkem. Ale Magistrát razí názor, že co je financovatelné z EU fondů, tak by se přes ně mělo dělat, a toto 

financovatelné z fondů nepochybně je. Počítali jsme, že při optimálním průběhu by se školka mohla vystavět už v létě, ale přes 

fondy to takto rychlé nepochybně nebude. Budeme rádi, postavíme-li na podzim.  

Ke konci se chýlí rekonstrukce úřadu. Na půdě, kde se donedávna proháněly jen kuny, vznikla rozkošná místnost pro Klub 

seniorů i pro další akce městské části. Před sebou máme ale ještě různé dodělávky úpravu dvora.  

Z dotací pro městské části jsme si požádali o dotaci na rozšíření školní jídelny. Ta je již na hranici své kapacity a rozšíření 

zcela nezbytně potřebuje. Dále pracujeme na projektu dostavby několika dalších tříd ve škole, protože i kapacita školy už je 

vyčerpaná. To je ale akce plánovaná až na příští rok.  

V areálu sportoviště se čile i přes zimu pracuje, dělají tam novou cestu, je stržený plot kolem antukových kurtů a pracují i na 

přístupu do tělocvičny. Na jaře už tedy bude možné do tělocvičny chodit normální cestou, tak jak ji architekt naplánoval.  

Odbor rozvoje a financování dopravy HMP mírně pokročil s rampou k zastávce Smaragdová, tak doufám, že se jí letos už 

konečně dočkáme.  Projektují i chodník od podchodu k pumpě, který ale naráží na nedořešené majetkové vztahy – okolní 

pozemky stále patří SPÚ, jde tedy o právním sporem zatíženou nedořešenou restituci křižovníků. Do doby vyřešení se tedy ani  

 



 

 

nic konat nebude. Co se týče chodníku mezi Slivence a Lochkovem, tak jsem zažila docela šok, protože se ukázalo, že s tím 

RFD za více než rok vůbec nic neudělal, pouze majetkoprávní elaborát, dokazující, že podél ulice K Lochkovu 

chodník/cyklostezku udělat nejde (což rozhodně není pravda) a že se dávají přednost propojce mezi ulicí Ke Štěpcům  a 

lochkovskou ulicí K Celinám.  Nic proti, ale námi poptávaný chodník to prostě není. Zkusím tedy, zda by se chodníku nakonec 

neujal odbor technické vybavenosti HMP.  

Jednala jsem s křižovníky o pozemku na cyklostezku podél ulice K Austisu a souhlas se stavbou můstku na jejich pozemku 

v ulici K Dobré Vodě. Vzhledem k tomu, že nechtějí pozemky prodávat, ale požadují výměnou jiné pozemky, na kterých by 

mohli hospodařit, se snažíme nyní najít vhodné pozemky na výměnu.  

Jana Plamínková 

 

Mgr.Kudláková - za kulturní komisi poděkovala všem, kteří se sponzorsky nebo organizačně podíleli na 

přípravě Sliveneckého  masopustu, který se uskutečnil 18. 2., hlavně pak všem sponzorům: řeznictví 

Görgl, Vinárně Primawine, restauraci U Knotků, RC Pecka a řadě dobrovolníků. 

Pí Havlíková - sociální komise se sešla, aby projednala jubilea a dále Domov pro seniory, ke kterému, 

bohužel, nemá mnoho informací. 

Pí Holmanová - finanční výbor se sešel v lednu a projednával zprávu z kontroly v ZŠ, kterou schválil, a 

dále plán činností finančního výboru na rok 2018.  

Ing. Polák - dopravní komise se sešla 14. 2., projednala běžnou agendu a doporučila osazení dopravního 

zrcadla na křižovatce V Lipkách x Na Křemínku a zjednosměrnění komunikace U Sportoviště. 

Na pozvání zastupitelů se dostavil MUDr. Čupka, jednatel a vlastník společnosti MEDICIMAN,s.r.o., 

která provozuje v souladu s uzavřenou nájemní smlouvou se společností MEDICIPHARM, s.r.o., v 

nebytových prostorách  v č.p. 315 lékařskou praxi. Informoval přítomné, že se mu zatím nepodařilo 

zajistit provozovatele výdejny léků. Kontaktoval velké řetězce (BENU, MAX), ty ale nemají o výdejnu 

léků zájem. Přislíbil, že vstoupí v jednání s paní Shakerovou, která provozuje lékárnu  a už dříve projevila 

o provozování výdejny léků ve Slivenci zájem. Pokud dojde k dohodě, bude nutné vzájemné vztahy 

upravit dodatkem ke stávající nájemní smlouvě. 

  

K bodu  3) programu – smlouvy 

- dodatek  č.1 ke smlouvě o dílo se spol. Zahradní Architektura Kurz,s.r.o. 

Usnesení č.358/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- dodatek č.2 ke smlouvě o dílo se spol. IKOZ cz s.r.o., kterým se prodlužuje termín plnění do 

30.4.2018 

Usnesení č. 359/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- smlouva na dodavatele zakázky „Navýšení kapacit MŠ Praha-Slivenec“ na základě výběrového 

řízení 

Usnesení č.360/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- darovací smlouva na pozemky p.č. 94/50, 94/173, 94/264, 94/191, 94/255 v k.ú. Slivenec od spol. 

Mramorka s.r.o. 

Usnesení č.361/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- kupní smlouva se spol. Mramorka s.r.o. na odkup komunikace na pozemcích p.č. 94/255, 94/264 a 

94/191 v k.ú. Slivenec za cenu 1 tis. Kč  

Usnesení č.362/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- dodatek č. 2 ke smlouvě na údržbu zeleně se spol. Bonsoft s.r.o. 

Usnesení č.363/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

K bodu 4) programu – Granty – II. Kolo 

- vyhlášení II. kola účelové dotace z rozpočtu MČ Praha-Slivenec na rok 2018 ve výši 100 tis. Kč, 

ukončení přijímání žádosti je 13.4.2018 ve 12 hodin. 

Usnesení č. 364/28/2018 – přijato jednohlasně 

 



 

 

K bodu 5) programu – místní agenda 21 

- zastupitelstvo schválilo „Výroční zprávu projektu Zdravá městská část Praha-Slivenec a místní 

Agendy 21 za rok 2017“ 

Usnesení č. 365/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- zastupitelstvo schválilo „Roční plán zlepšování projektu Zdravá města a místní Agendy 21 v roce 

2018“ 

Usnesení č. 366/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

K bodu 6) programu – škola 

- schválen hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Praha Slivenec za rok 2017 

Usnesení č. 367/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- bezúplatný převod movitého majetku v objektu tělocvična Slivenec v celkové hodnotě 195 845,- 

Kč - cvičební nářadí, ochranný kryt a podlahový mycí stroj na ZŠ a MŠ Praha Slivenec, Ke 

Smíchovu 16 

Usnesení č. 368/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

K bodu 7) programu – dotace 

- účelová dotace na Volbu prezidenta ČR v roce 2018 ve výši 70 300,- Kč 

Usnesení č. 369/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- účelová dotace na podporu aktivit v oblasti místní Agendy 21 ve výši 73 000,- Kč 

Usnesení č. 370/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

K bodu 8) programu – rozpočtové úpravy 

- rozpočtové úpravy č. 1 dle tabulky 

Usnesení č. 371/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

K bodu č. 9) programu – různé 

- zastupitelstvo schválilo zřízení Fondu zaměstnavatele v souladu se zák. č. 131/2000 Sb. o hlavním 

městě Praze, „Statut fondu zaměstnavatele“ a úpravu rozpočtu fondu zaměstnavatele na rok 2018 

Usnesení č.372/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- zastupitelstvo souhlasí s využitím části pozemku p.č. 1719/1 a 1722/1 v k.ú. Slivenec pro výpočet 

koeficientu podlahových ploch pro stavbu rodinného domu 

Usnesení č. 373/28/2018 – přijato jednohlasně 

 

- dle nového zákona se od 1.1.2018 uzavírají nové dohody o provedení práce s neuvolněnými 

zastupiteli na výkon lektorů volnočasového centra Slivenecký klub Švestka 

Usnesení č. 374/28/2018 – přijato 10 pro, 1 zdržení 
 

V 18:50  hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 

 

 

Zapsala: Bohdana Růžičková                                                       …………………………… 

 

Ověřovatelé zápisu:       Ing. Petr Andres                            ……………………………                                        

         

    Ing. František Polák                              ….…………………………… 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. Jana Plamínková         ……………………………….. 


